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Seniorrådet har modtaget anmodning om høring vedrørende den kommende
fælleskommunale indkøbsaftale på diabetesprodukter.

Vi har modtaget Vejledning til de kommunale ældre- og handicapråd, Tilbudsliste,
Leveringskontrakt, Kravspecifikation, Rammeaftale samt Retningslinier for tildeling af
leveringskontrakt.

Vi finder kravspecifikationerne meget velskrevet. Vi kan dog ikke se, der beskrives krav til
emballagen af produkterne således at også svagtseende personer samt personer med
nedsat følelse / styrke i fingre og hænder selvstændigt kan åbne produkterne.

Vi finder en lang tilbudsliste. Da vi ikke har kendskab til de enkelte produkter, kan vi ikke
udelukke, at der kan findes mangler, men vi har fuld tillid til de inddragne
brugerrepræsentanters, Diabetesforeningens og fagpersoners kompetence ved valg af
sortiment. Vi kunne ønske Dansk blindesamfunds kompetencer inddraget.

Vi finder leveringskontrakten meget velskrevet  med tydelige krav til leverandør, kunde og
brugere.

Vi vil gerne høre, hvilke fordele SKI samarbejdet giver henholdsvis kommune og borgere,
både prismæssigt og kvalitetsmæssig

Vi finder det positivt, at kommunen / borgeren har mulighed for at benytte anden leverandør
ved særlige krav og behov.

Vi har ikke yderligere kommentarer.

På vegne af seniorrådet
Elsebeth Ensted senior rådsmedlem


